

Academy of Fencing (Hong Kong) 2023 Quarter 1 Competition

香港劍擊學院 2023 年度第 1 季劍擊比賽

Competition Details 比賽詳情

Venue : AFHK Competition Centre, 9/F TAL Building, 49 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
地點 九龍尖沙咀柯士甸道 49 號聯業大廈 9 樓香港劍擊學院比賽中心
Time : Feb 2023 - Apr 2023 (SAT & SUN)
時間 9am – 1pm

| Date 日期 | Weapon 劍種 | Event 項目 |
|------------------------|----------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 05-Apr-2023 (WED) | Epee, Foil, & Sabre 重劍,花劍及 佩劍 | Under-17 group 17 歲以下組 (2006 or after 或之後) Under-20 group 20 歲以下組 (2003 or after 或之後) Under-23 group 23 歲以下組 (2000 or after 或之後) Masters group 先進組 (35+, 40+, 50+, 60+, 70+) Open group 公開組 |
| Public holiday 公眾假期 | Epee, Foil, & Sabre 重劍,花劍及 佩劍 | Under-17 Beginner group 17 歲以下新人組 (2006 or after 或之後) Under-20 Beginner group 20 歲以下新人組 (2003 or after 或之後) Under-23 Beginner group 23 歲以下新人組 (2000 or after 或之後) Masters Beginner group 先進新人組 (35+, 40+, 50+, 60+, 70+) Open Beginner group 公開新人組 |

Academy of Fencing (Hong Kong) 2023 Quarter 1 Competition

香港劍擊學院 2023 年度第 1 季劍擊比賽

Competition Details 比賽詳情

1. Reporting time and fencer list will be published on the following AFHK Facebook Fan Page, Instagram & Fencing Time.

報到時間及參賽者名單，將於以下香港劍擊學院面書專頁、Instagram 及 Fencing Time 內公佈

<https://www.facebook.com/academyoffencing.hk>

<https://www.instagram.com/academyoffencing/>

2. Fencer must report in person at the registration counter and show photo-bearing identification document for verification. Identification document includes HKID card, school hand book or student card. Late reporting shall be disqualified without any refund.

劍手須於報到時間內，親身到登記處報到，並出示載有相片的身分證明文件以核實身份，身分證明文件包括身份證、學校手冊或學生證。逾時報到將會被取消資格，報名費沒收。

3. For those joining beginner events, fencer should have learnt that weapon for less than 1.5 year (i.e. learnt that weapon on or after 1 Jul 2021); else fencer will be disqualified without any refund.

新人賽劍手必須學習該劍種少於 1.5 年(即 2021 年 7 月 1 日或之後才開始學習該劍種)，否則將會被取消資格，報名費不會退還。

4. Eating is not allowed in the venue.

場內不可進食。

5. When going into the waiting area, fencer should bring at least 2 weapons, at least 2 body wires (also 2 head wires in foil and sabre), water bottle & towel.

劍手進入等候區時，須帶同最少 2 把劍、最少 2 條手線(花劍及佩劍另要 2 條頭線)、水樽及毛巾。

6. On the piste, fencer must wear full fencing gears (left-handed fencer must wear left-handed uniform & lame, right-handed fencer must wear right-handed uniform & lame), including knee socks (socks not black in color). If fencer have long hair, it must be tied up properly. Referee will give appropriate punishment according to the regulation for any non-conforming equipment.

上場時，劍手必須穿著整套劍擊裝備 (左手劍手必須穿左手劍擊服及電衣，右手劍手必須穿右手劍擊服及電衣)，包括及膝長襪 (長襪不能黑色)。劍手如是長頭髮，必須紮好。如裁判發現任何器材不符合規定，將按規例適量處分。

Academy of Fencing (Hong Kong) 2023 Quarter 1 Competition

香港劍擊學院 2023 年度第 1 季劍擊比賽

7.

| Event 項目 | Pool 小組賽 | Direct Elimination 淘汰賽 |
|-------------|--------------------------------------------|-----------------------------------------------------------|
| U17 ~ U23 | Max 7 fencers in each pool 每一小組最多 7 名劍手 | 3 sessions x 3 min, total 15 points 3 節 x 3 分鐘，共打 15 分 |
| OPEN | | 3 min 5 points 3 分鐘打 5 分 |
| 35+ ~ 70+ | | 2 sessions x 3 min, total 10 points 2 節 x 3 分鐘，共打 10 分 |

8. Maximum 30% of fencers will be eliminated after pool.

小組賽後最多三成劍手將會被淘汰。

9. Each fencer can accompany with maximum 1 coach going into the competition area at Direct Elimination.

每名劍手，只可最多跟一名教練於淘汰賽事中陪伴進入比賽區。

10. For any dispute, results are subject to the final decision of Technical Director.

賽事不設上訴，一切以當場總裁判決定為準，劍手不得異議。

11. Leapfrog Cash Award 越級挑戰現金獎 (Beginner group not applicable 新人組不適用)

If a fencer joins 2 age groups or more for the same weapon, and enters top 4 in any age group(s), fencer will get Leapfrog Cash Award.

如劍手在同一劍種參加二個或以上年齡組別，並在任何一個年齡組中獲得頭四名，劍手將可獲得越級挑戰現金獎。

12. Medal and certificate (Champion, 1st Runner-up and two 2nd Runner-up) will be given to top 4 fencers of each event. The results of regular event and beginner event will be calculated separately.

每項目之頭 4 名劍手(冠軍，亞軍和雙季軍)將獲頒發獎牌及證書。正規組與新人組將分開計算比賽成績。

13. Trophy will be given to the Overall Champion (3 weapons) in each age group.

各年齡組別均設總冠軍(3 種劍)，將獲頒發獎座。

Academy of Fencing (Hong Kong) 2023 Quarter 1 Competition


香港劍擊學院 2023 年度第 1 季劍擊比賽

Application 報名

- Deadline of Application: **28-Mar-2023 (TUE) 6pm**
- Send completed application form (as attached) by WhatsApp to (+852)-93666661
將填妥的申請表格 (附上) WhatsApp 至 (+852)-93666661
- Entry Fee 報名費 :
HK\$500/Event 項目
Special Discount for Elderly:
60+ HK\$250/Event
70+ HK\$0/Event
- Application is confirmed upon payment 報名以付款作實
- Entry Fee should be paid by FPS (+852)-93666661 on or before deadline of application. The following details should be marked on your payment record:
報名費須於截止報名日期或之前，以 FPS (+852)-93666661 繳付。付款記錄須填寫以下資料：
1. Name of Fencer 劍手姓名 2. Event(s) joint 參加項目 3. Contact phone number 聯絡電話

Enquiry 查詢

AFHK Fencing Equipment & Operations Limited

 Mobile 手機: (+852)-93666661

Academy of Fencing (Hong Kong) 2023 Quarter 1 Competition

香港劍擊學院 2023 年度第 1 季劍擊比賽

Application form 報名表

Name in English: _____
英文姓名 (for printing certificate 印證書用)

Name in Chinese: _____
中文姓名

Year of Birth: _____
出生年份

Gender: Male/ Female
性別 男/女

Affiliated Fencing Club: _____
所屬劍會

Event(s) joint: _____
參加項目

Fencer's Contact Phone (if applicable) : _____
劍手聯絡電話 (如適用)

Emergency Contact Person : _____
緊急聯絡人

Emergency Contact Phone : _____
緊急聯絡電話

- For those joining beginner events, fencer should have learnt that weapon for less than 1.5 year (i.e. learnt that weapon on or after 1 Jul 2021).
新人賽劍手必須學習該劍種少於 1.5 年(即 2021 年 7 月 1 日或之後才開始學習該劍種)
- Fencer should take care of his/her own safety during the whole competition.
劍手必須顧及整個比賽中的自身安全。
- I had read and agreed all the competition details on p.4 to p.6.
本人已閱讀並同意第 4 至 6 頁的所有比賽細節。

Fencer's Signature
劍手簽名

Fencer Parent's Signature (if fencer's age below 18)
劍手家長簽名 (如劍手 18 歲以下)